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MØTEREFERAT 
 

Brukerutvalget ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 

 
Møtedato:  Onsdag 12.6.2019 kl 09.00-15.00 

  Møtested:   Møterom PET-senter – G9 Styrerom 

 
Tilstede:  Medlemmer: Kirsti Baardsen (leder), Paul Dahlø (nestleder), Hans-Johan 

Dahl, Nina Nedrejord, Laila Edvardsen, Obiajulu Odu, Mildrid Pedersen 

 
Fra adm.:  Virksomhetssjef Gøril Bertheussen (referent) 
 
Forfall   Terje Olsen, Siv Elin Reitan, Marit Stemland, Martin Moe, Klemet Anders 

Sara, Wibecke Årst 
 

Saksliste 
 BU-27/19 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble gjennomgått. Det står tirsdag i innkallingen, og tittel i 
sak 33 er feil. Dette ble rettet opp. 

  
Vedtak Brukerutvalget godkjente innkalling og saksliste.  

 
             BU-28/19        Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets møte 23.4.2019 

Referatet ble gjennomgått.  
 

Vedtak   Referatet ble godkjent. 
 

BU-29/19 Revisjoner av tjenesteavtalene mellom UNN og lokalsykehuskommunene –  
   deltakelse i arbeidsutvalg  

Brukerutvalget  har mottatt henvendelse fra Kvalitets- og Utviklingssenteret om 
deltakelse i arbeidsutvalg for revisjon av de lovpålagte tjenesteavtalene mellom 
UNN og kommunen i Troms og Ofoten.  
 

Vedtak Brukerutvalget godkjenner de foreslåtte representantene. 

 
 
BU-30/19 Utskrivningsklare pasienter og pasienter som skrives ut til et ikke  
  tilfredsstillende bo- og omsorgstilbud i Tromsø kommune  

Klinikksjef ved Psykisk helse- og rusklinikken Tordis Høifødt har bedt om at 
Brukerutvalget ser på denne saken. 
 

Vedtak Brukerutvalget ber om at følgende uttalelse sendes til Tromsø kommune, 
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Fylkesmannen i Troms og pasient- og brukerombudet for Troms: 
Brukerutvalget viser til brev av 9.4.2019 fra direktøren i UNN til Tromsø 
kommune. Dette gjelder en gruppe personer i en sårbar situasjon med behov for 
helhetlige tjenester. Det manglende botilbudet for disse utskrivningsklare 
pasienter er en situasjon som ikke kan fortsette. Brukerutvalget vil på vegne av 
disse brukerne kreve at det må settes inn ressurser for å løse denne situasjonen 
raskt, og på en permanent basis. 

 
BU-31/19 Direktørens time 

Kvalitets- og virksomhetsrapport per mai er ikke sendt ut ennå. 
Viseadministrerende direktør Marit Lind orienterte brukerutvalget om at det 
økonomiske resultatet for mai er bedre enn tidligere måneder. Videre fikk 
brukerutvalget informasjon om hvordan klinikkene jobber med noen av 
hovedindikatorene: 

 Epikrisetid 

 Operasjonsplanlegging 

 Fristbrudd 

 Kreftpakkeforløp 
 
Øvrige styresaker: 

 Tertialrapport 1, 2019 for byggeprosjekter ved UNN 

 Forberedende virksomhetsplanlegging 2020 

 Bygningsmessige tiltak etter Arbeidstilsynets tilsyn på 
ambulansestasjoner 

 Plan for reduksjon av innleie 
 
Brukerrepresentantene hadde ingen innspill til styresakene. 
  

Vedtak: Brukerutvalget tar informasjonen til orientering. 
 

 
BU-32/19 Presentasjon: Brukermedvirkning i forskning 

Helsefaglig forskningsveileder Elin Evensen og rådgiver Helen Sagerup ved Klinisk 
forskningsavdeling orienterte om den nasjonale veilederen for brukermedvirkning 
i forskning. Det ble gitt mulighet for å stille spørsmål og ulike utfordringer ble 
diskutert. 

 
Vedtak Brukerutvalget takket for orienteringen. 

 

BU-33/19 Orientering om PET-senteret 
Avdelingsleder Rune Sundseth, diagnostisk klinikk, orienterte om 
PET-senteret og hvilke tjenester og forskning som utføres i avdelingen. 
 

Vedtak Brukerutvalget tar informasjonen til orientering  
 
 BU-34/19 Orienteringssaker 
             BU-34/19-1     Rapportering fra prosjekter og arbeidsgrupper     
 
 



3 

 

 

Aktivitiet Ansvarlig 2018- 

2020 

Status/merknader 

1.   Styret ved UNN Kirsti Baardsen Det er kommet ny styreleder. 

2.   Kvalitetsutvalget i 

UNN 
Kirsti Baardsen 
Laila Edvardsen vara 

Mange saker som tar brukerperspektivet. 

Viktig arena. 
3.   Styringsgruppe A- 

fløya 
Cathrin  Carlyle Avsluttet, tas ut 

4.   Styringsgruppe for 

PET- senter 

Cathrin  Carlyle Avsluttet, tas ut 

5. Prostatasenteret 

ved UNN 

Hans Johan Dahl Ligger under måltall i pakkeforløpene. 
Forskjell mellom Finnmark og Troms 

6.    Koordinerende 

utvalg (Rehab. Avd. 

kompetanseseksjon) 

Laila Edvardsen Tove Løvli var i BU-møtet 23. april 2019 

for en orientering. Mange avlyste møter i 

utvalget på grunn av dårlig oppmøte fra 

klinikkene. Nytt møte i morgen. BU 

ønsker søkelys på dette fra klinikksjefene. 

7. Vestibyleprosjektet Cathrin Carlyle 

Kirsti Baardsen vara 
Ingen aktivitet. Det er til tider vanskelig 
for pasienter å få hjelp etter at 
pasientvertene forsvant. 

8.    OSO (Overordnet 

Samarbeidsorgan) 
Paul Dahlø 
Kirsti Baardsen vara 

Samarbeidsavtalene med kommunene er 

viktig. Møtet i juni er avlyst. Neste møte i 

september. Høring ute nå om 

rehabilitering, forespørsel sendt ut. Tas 

opp i neste møte i BAU. 

9. Klinisk etikkomité 

(KEK) 
Kirsti Baardsen 

Terje Olsen vara 
Veldig godt utvalg, har nettopp deltatt 
på samling arrangert av 
Helgelandssykehuset. Hvordan 
kommer informasjonen fra utvalget ut 
i foretaket? Det finnes et nettsted 
hvor sakene legges ut (anonymisert). 

10. Sykehusapotekets 

brukerutvalg 
Terje Olsen 

Nina Nedrejord vara 

 

11. Parkeringsutvalget Obiajulu Odu 
Laila Edvardsen vara 

Vil reoppnevne parkeringsutvalget, pga at flere 

av medlemmene er sluttet i UNN. 

Parkeringsplassene for ansatte ved Breivika vgs 

forsvinner pga byggning av ny idrettshall. DES 

leter etter alternative områder for parkering. 

12. Pasientsentrert 

h el s eteam 
Obiajulu Odu 
Marit Stemland vara 

Møte 3. juni. Årsrapport skrevet. 

Prosjektene skal over i drift; Karlsøy, 

Balsfjord og Lenvik.  Erfaringsutveksling 

med Harstad som allerede har avsluttet 

prosjektperioden. 
13.    Samhandlings- 

barometeret 

(referansegruppen) 

Obiajulu Odu 
 

14. Pasienterfaringer- 

Gastrokirurgisk avd. 

       K3K 

Laila Edvardsen Laila Edvardsen overtar etter Britt-Sofie 

Illguth. Har ikke fått innkalling, må purre 

klinikken. 
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15.Styringsgruppe for 

nye UNN Narvik 
Siv Elin Reitan 
Esben Haldorsen vara 

Sjekk navnene på brukerrepresentantene med 

NUN 
16. Selvinnsjekk Hans-Johan Dahl Ingen aktivitet. Kvitteringene som 

kommer fra automatene er for vanskelig å 
lese. 

17. KVAM-utvalg 

Akuttmedisinsk 

      klinikk 

Terje Olsen 
Marit Stemland vara 

Klinikksjef Jon Mathisen  

18. KVAM-utvalg 

    Diagnostisk klinikk 

 

Klemet Sara 
Kirsti Baardsen vara 

Klinikksjef Kate Myreng 
 

19. KVAM-utvalg 

Hjerte- og 

lungeklinikk 

Hans-Johan Dahl 

Marit Stemland vara 
Klinikksjef Kristian Bartnes 
Sykefravær under måltall. Forrige møte var 
med BHT for å sikre leveranse av planene. 

 20.KVAM-utvalg 
Nevro,ortopedi- og 

    rehab.klinikk 

Laila Edvardsen 
Terje Olsen vara 

Klinikksjef Bjørn-Yngvar Nordvågt. 

BHT var på møtet. Innkalling 

fungerer 
21.KVAM-utvalg 

Psykiatri- og 
     rusklinikk 

Wibecke Årst 
Siv Elin Reitan vara 

Klinikksjef Tordis Sørensen Høifødt  

22.KVAM-utvalg 
        Operasjons- og 

        intensivklin. 

Nina Nedrejord 

Marit Stemland vara 
Klinikksjef Eva-Hanne Hansen 
KVAM-dag utsatt til høsten pga 

kapasitetsufordringer. Scorer lavt på 

ForBedring. 

23. KVAM-utvalg 
         Barne- og 

        ungdomsklinikk 

Ungdomsrådet 

Obiajulu Obi vara 
Klinikksjef Elin Gullhav 
Ikke vært møte 

24. KVAM-utvalg 
Kirurgi-,kreft- og 

      kvinnehelseklinikk 

Marit Stemland 
Laila Edvardsen vara 

Klinikksjef Rolv-Ole Lindsetmo 
Ikke innkalt. 

25. KVAM-utvalg 

     Medisinsk klinikk 
Obiajulu Odu 
Mildrid Pedersen vara 

Klinikksjef Markus Rumpsfeld 

Vært innkalt, men kunne ikke. 

26. Utvikling av   

sykepleierstudentenes 

praksisstudier 

BU ved Nina Nedrejord Ikke vært møte. 

27. Prosjekt Palliasjon 

     ved UNN 
Odu Obiajulu Ikke vært møte. 

28. Læringsnettverk  

    Gode pasientforløp 

Laila Edvardsen og 

Britt Eva Elvejord 

Jakobsen 

Guri Moen Lajord er kontaktperson. 

Hva er viktig for deg?dagen ble avviklet 6. 

juni. Nettverket jobber videre med de innspill 

som kom på dagen. Ett halvt år igjen av 

prosjekperioden, så skal det ut i alle 

klinikkene. 

29. Prosjekt Arealplan 

UNN Harstad 
Arvid Eliseussen 

Mildrid Pedersen vara 
Ikke vært møte. 

30. Pasient-app saken 

Helse Nord FRESK 
Martin Moe står her 

inntil videre 

 

31. Ungdomsrådet Kirsti Baardsen Vært møte med ungdomsrådet i dag. 
32. Prosjekt A-9 fase II 

Intensivmedisinsk 

avdeling 

Marit Stemland Slettes? 

33. 
Frivillihetsrepresentant 

i Frivillighetsgruppen 

Terje Olsen 
Nina Nedrejord vara 

Ingen informasjon. 
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34. HelseIArbeid Mildrid Pedersen  
Terje Olsen vara 

Var møte 7. januar. Da ble planene for 

tilsettinger presentert. Samarbeidsavtale 

mellom HN og NAV var klar til signering. Skal 

være nytt møte fredag denne uka. 

35.OSO-satsing: 

Samhandlingsforum for 

Somatikk i Tromsø, 
Harstad og Narvik 

Paul Dahlø Ledsagerordning, samarbeidsavtaler og 

stormottakersatsingen har vært tema i alle 

fora. I Narvik var PSHT tema. Brukerutvalget er 

bedt om å oppnevne representant. Tas opp i 

BAU i august. PD gir tilbakemelding til 

driftsleder i Narvik.  
36. Klinisk samarbeids- 

utvalg (KSU) 1-18 - 

Fordeling av ansvar og 

oppgaver mellom UNN 

og kommunene 

Terje Olsen 
 

37. KSU 2-18 – 
Samhandlingen mellom 

fastlegetjenesten og 

UNN 

Paul Dahlø 
Kirsti Baardsen vara 

 

38. KSU 3 – Ledsagere 

ved innleggelse og ut- 

skriving av pasienter 

med sammensatte 

behov 

Hans Johan Dahl Kirsti 
Baardsen vara 

 

39. 
Brukerrepresentanter til 

nye UNN Narvik 

Esben Haldorsen 
Cathrin Carlyle 
Marit Myklevoll 

Esben Haldorsen og Cathrin Carlyle er nye 
representanter fra BU. Marit Myklevoll ble 
valgt i BU-møte 6.2.2019. 

40. KLIN-REG-Prosjekt: 

Likeverdige 

helsetjenester 

Paul Dahlø 
 

41. Etablering av 

Robotassistert PCI 

Nina Nedrejord Ikke vært møte 

42. Tilrettelegging av ny 

arealbruk D2 5 etter 

flytting av slagenheten 

Laila Edvardsen NOR-klinikken 
Varighet ca 2 måneder. Er i gang, men litt 
forsinket. 

43. Samvalgsverktøy – 

Muskelknuter / 

Livmorhalsknuter 

Marit Stemland Prosjektleder Kirsti Rakkenes 

44. Evaluering av 

driftslederfunksjonen 

ved UNN Harstad og 

UNN Narvik 

Kirsti Baardsen Saken har vært i BAU, og er nå sendt til 
ledergruppa og til orientering til styret. 

45. Evaluering av bruk 

av pasienthotellet i 

Tromsø 

Paul Dahlø Oppfølging av styrevedtak fra 2015 om drift i 
egen regi. PD har fulgt opp spm knyttet til pris 
og tilgjengelighet. 

 
 
 

     Vedtak Brukerutvalget vedtar endringer i representasjon og sekretariatet følger opp der 
det er aktuelt. 

 
             BU-35/19        Referatsaker 
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                                        Det ble referert følgende referatsaker: 
 

1.  Referat fra møte i OSO, datert 4.4.2019 
2. Referat fra dialogmøtet mellom Styret og Brukerutvalget, datert 24.4.2019 
3. Referat fra møte i Brukerutvalget Helgelandssykehuset, datert 25.4.2019 
4. Referat fra møter i Kvalitetsutvalget, datert 30.4.2019 
5. Referat fra møter i Brukerutvalgets arbeidsutvalg, datert 13.5. og 3.6.2019 
6. Protokoll fra møter i Regionalt Brukerutvalg, datert 22.5.2019 

 
 
 Vedtak           Brukerutvalget tar referatsakene til orientering. 
 
 
 
 
 BU-36/19         Eventuelt 
 Møte med ungdomsrådet:  

Møte med ungdomsrådet: hva er ungdomsrådet opptatt av? Overgang fra barn til voksne, 
hvordan få til sømløse overganger? Dette er også brukerutvalget opptatt av. 
Rådet får liten respons fra foreningene når de ber om representanter. De vil gjerne ha råd fra 
brukerutvalget om hvordan de kan få bedre rekruttering fra foreningene, slik at ungdommene kan 
representere noen. Brukerutvalget tar dette med seg tilbake til sine organisasjoner. Rekruttering 
er en utfordring også for brukerutvalget. Aldersgrensen for ungdomsrådet ble diskutert. 
Ungdomsrådet blir ofte glemt ved invitasjoner til konferanser, KVAM-dag mv. Det ble tatt opp at 
en måte å sikre at dette blir bedre kan være tettere samhandling mellom sekretariatet for 
brukerutvalget og sekretær for ungdomsrådet. En annen mulighet er at koordinatorene fra 
ungdomsrådet deltar i brukerutvalgets møter. 

 
 Evaluering av eget arbeid i brukerutvalget: 

Opplever at de tar mange saker til orientering. Ønsker flere saker fra BUK og PHRK. Ønsker å jobbe 
mer med uttalelser. Sette saker fra PHRK på dagsorden. BAU vurdere tema, og møtested? 
Oppfølging fra kreativt verksted settes på dagsorden på neste møte i BAU. 

 
 Sammenslåingsprosessen UNN/Finnmarksykehuset: 
 Har vært samling 1 dag, mestparten av møtet ble brukt til å avklare deltagelse i arbeidsgrupper. 
 
 

 

               Kirsti Baardsen (sign.) Gøril Bertheussen (sign.) 

               utvalgsleder sekretær 
 
 
 

Referatet godkjennes endelig i BU-møte i august 2019 
Kopi til: 

- Styret ved UNN 

- Administrerende direktør ved UNN 

- Helse Nord RHF ved Regionalt Brukerutvalg, 8038 Bodø  
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- Brukerutvalget Nordlandssykehuset, Postboks 1480, 8092 Bodø 

- Brukerutvalget Helgelandssykehuset, Postboks 601, 8607 Mo I Rana 

- Brukerutvalget Helse Finnmark, Sykehusveien 35, 9616 Hammerfest 

- Brukerutvalget Sykehusapoteket, Postboks 6147, 9291 Tromsø 

- Pasient og brukerombudet i Troms, Fylkeshuset, 9296 Tromsø 

- Pasient- og brukerombudet i Nordland, Statens Hus, 8002 BODØ 

- Pasient- og brukerombudet i Finnmark, Hamnegt. 3, 9600 Hammerfest 

- Klinisk etikkomite UNN v/Finn Sørensen 

- Lærings- og mestringssenteret, UNN 

- Kreftforeningen ved Elisabeth Sundkvist 


